
اخبار كشور

درمکتب امام

خیرخواهان شرور
اگر سستى بشود، شياطين همه عالم را مى بلعند. آنها با اسم صلح دوستى، جنگ 

افروز اول جهانند؛ آنها با اسم حقوق بشر، بالاترين كسانى هستند كه حقوق بشر 

را پايمال مى كنند؛ آنها در عين ادعاى خيرخواهى، آنچه را براى ديگران مى خواهند 

جز شر نيست، براى خودشان هرچه هست مى خواهند و ديگران را پايمال مى كنند.
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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

لطفا فریبکاری های انتخاباتی ما را
یادآوری نکنید!

سرویس سیاسی-
تحریف نکردیم؛ برداشت مان متفاوت بود! زنجیره ای ها؛ استاد نشستن در تاریکی و تیر انداختن به روشنایی، فلاحت پیشه: 
در لیست سیاه نیستیم/ زنجیره ای ها: هستیم! کار دنیا ببین که برعکس است! نفع مردم یا هضم ایران در نظم غربی؟! تکرار 

دروغ بزرگ بورسیه ها علی رغم روشن شدن اصل ماجرا! از جمله مطالب دیروز مطبوعات زنجیره ای بود.
سردبیر اعتماد دیروز درباره تیتر روز دوشنبه این روزنامه از سخنان حجت الاسلام و المسلمین رئیسی و واکنش ها به 
آن نوشــت: »این حرف ]جمله آقای رئیســی[ مربوط به طعنه های زمان انتخابات است. در آن ایام طرفین اره می دادند و 
تیشه می گرفتند. تقریبا چیزی نبود که به هم بگویند و از هم نشنوند. می گذاریم به حساب اقتضائات رقابت  انتخاباتی. اما 
آیا الآن هم رقابت انتخاباتی در جریان است؟ آیا حالا که آمریکا شمشیر تحریم را از رو بسته، عربستان و اسرائیل با تمام قوا 
به میدان آمده اند، لازم است برگردیم و تمام آن گفته ها و طعنه ها را رو بیاوریم و بازخوانی شان کنیم؟... آقای رئیسی کار 

خوبی نکردند که در این اوضاع و احوال بر آتش بی اعتمادی مردم به مسئولان نفت پاشیدند.«
جمله آقای رئیســی نفت ریختن روی آنچه آتش بی اعتمادی به مســئولان نوشتید، نیست؛ یادآور هراس افکنی ها و 
فریبکاری های شما به جامعه است تا مردم شما را بهتر بشناسند که با پمپاژ خبرها و شایعات ساختگی و دامن زدن به آن، 
با دوقطبی سازی و رقیب هراسی مردم را فریب می دادید. همین شما مدعیان اصلاح طلبی بودید که زمان انتخابات می گفتید 
اگر رئیسی، پیروز انتخابات شود، دلار 5 یا 7 هزار تومان می شود و در پیاده روها دیوار می  کشد! اینها دروغ پردازی های شما 
بود. الان که طبل رسوایی تان به صدا درآمده، فیلتان یاد اتحاد مقابل مثلث آمریکا و اسرائیل و عربستان کرده و به تریج 

قبایتان برخورده؟ 
در این یادداشت آمده است: »تعجب می کنم از دوستانی که ما را به تحریف متهم می کنند. چه تحریفی؟ این »الا الله« 

که این همه آن را تکرار می کنید چه تغییری در محتوای فرمایش ایشان ایجاد می کند؟...
جالب است؛ این فرد خودش حذف بخش دوم آن جمله را - »خدا رحم کرد من رئیس جمهور نشدم که دلار 5 هزار 
تومان شود« - به مثابه حذف »الا الله« از عبارت قدسی »لا اله الا الله« در نظر گرفته اما باز معتقد است که تحریفی صورت 

نگرفته! آقای سردبیر! تقطیع نوعی از تحریف است.
تحریف نکردیم؛ برداشت مان متفاوت بود!

اعتماد نوشت: »عین تیتر دیروز »اعتماد« را »شرق« هم در صفحه یکش آورده که عینا رونویسی می کنم: »رئیسی: 
خدا رحم کرد ما رئیس جمهور نشدیم« منظورم این نیست که برای خودم شریک جرم دست و پا کنم بلکه می گویم عین 

همین برداشتی که ما از سخنان آقای رئیسی کردیم، »شرق« هم کرد. 
منتها ما این جمله را با عکس خندان ایشــان درآمیختیم »شــرق« آن را با تیتر »روحانی زیر تیغ رقبا«... نه تحریفی 

صورت گرفته و نه حرف بدی به کسی زده ایم. 
خوب است که سیاستمداران به جای توبیخ دیگران قدری بیشتر حرف های خود را مزمزه کنند و توابع و مقتضیات 
فرموده هایشان را بسنجند و جلوی کجتابی حرفشان را بگیرند و دیگران را –خصوصا روزنامه نگاران را- بابت برداشت های 

متفاوت ملامت نکنند.«
»صبح بدون تحریم« هم که تیتر کردید، برداشــت تان متفاوت بود؟ تا کی این برداشت های متفاوت شما می خواهد 
مردم را فریب دهد و خسارت محض را نسخه معجزه آسا جا بزند؟ کدام کجتابی؟ جمله آقای رئیسی آنقدر واضح و ملموس 
اســت که برای خود آقای روحانی هم کاملا قابل ادراک اســت. حتی هم پالگی های خودتان هم به شما خرده گرفتند. آن 
جمله آنقدر مبرهن و گویا هست که راه برداشت اشتباه را ببندد. با این حال اگر باز برداشت اشتباه داشتید، این دقت کم 

به درد روزنامه نگاری نمی خورد. 
زنجیره ای ها؛ استاد نشستن در تاریکی و تیر انداختن به روشنایی 

حمله به جریان انقلابی با استفاده از تعابیر خاصی چون »خودسر« عادت قدیمی مدعیان اصلاحات است و از این رو 
است که سعید حجاریان به اصطلاح تئوریسین اصلاح طلب که این روزها به شدت فعال شده است بار دیگر طی سخنانی 

که به تیتر روزنامه زنجیره ای آرمان بدل شده است به جریان انقلابی حمله کرده و به آن تاخت.
روزنامه آرمان به نقل از حجاریان نوشته است: فضای مجازی محل مناسبی برای روشنگری است. ولی باید دقت کرد 
اطلاعات صحیح و بررسی شده را در اختیار مردم گذاشت و الا فضای مجازی هم تبدیل به لجن زاری می شود و خودسرهای 
مجازی در تاریکی می ایستند و به سمت روشنایی تیر می اندازند و با اسامی مجعول و حتی ربات به جنگ اشخاص حقیقی 

می روند.
درباره اینکه بایستی علیه کجی ها در جامعه دست به افشاگری کرد کسی شک و شبهه ای ندارد ولی زمانی که سعید 
حجاریان مدیر مسئول روزنامه »صبح امروز« در دوره اصلاحات از افشاگری با تکیه بر اطلاعات صحیح و بررسی شده سخن 

می گوید انسان فکر می کند که او با مخاطبان خود شوخی کرده است!
روزنامه صبح امروز به عنوان یکی از روزنامه های زنجیره ای در دوره اصلاحات حمله به نهادهای قانونی کشور از شورای 
نگهبان گرفته تا قوه قضائیه و صدا و سیما را با تکیه بر اطلاعات غلط و بررسی نشده را مدیریت می کرد و یکی از روزنامه های 

اصلی مدعی اصلاحات در این دوره به حساب می آمد.
درباره تیراندازی از تاریکی به ســمت روشــنایی و استفاده از اسامی مجعول نیز جریان مدعی اصلاحات سابقه روشن 
و قابل راســتی آزمایی دارد، آقای حجاریان طبیعتا ســتون » الو سلام« در روزنامه سلام به مدیریت موسوی خوئینی ها را 
فراموش نکرده اســت، روزنامه ای که در ســتون نظرات مردم آن هر روز به نهادهای قانونی کشــور به نقل از مردم حمله 
 می شــد و بعدها مشخص گردید که این ستون توســط خود موسوی خوئینی ها و یا دیگر اعضای تحریریه روزنامه سلام 

نوشته می شد! 
فلاحت پیشه: در لیست سیاه نیستیم/ زنجیره ای ها: هستیم!

روزنامه شرق دیروز در گزارشی با عنوان »مخالفت با FATF از جیب مردم«! به سخنان رئیس  جمهور پرداخته و در 
آن نکاتی را ذکر کرده که در جواب آن باید گفت: »کار دنیا ببین که برعکس است«!

در بخشی از این گزارش آمده: »مخالفان FATF می گویند با پیوستن ایران به این کارگروه ویژه اقدام مالی استقلال 
کشور از میان می رود و البته نکته جالب این است که ایران و کره شمالی تنها کشورهایی هستند که در لیست سیاه پولشویی 

قرار دارند؛ ایران عضو معلق این لیست و کره شمالی عضو دائم.«
ماجرای »لیست سیاه« هم برای خودش حکایتی شده است. یکی از موارد اشکال شورای نگهبان به لایحه CFT وجود 
همین عبارت بود. شورای نگهبان عنوان کرده بود که در متن حقوقی این لوایح چنین عبارتی وجود ندارد. در همین رابطه 
»فلاحت پیشه« رئیس  کمیسیون امنیت ملی مجلس در این باره گفت: » ما در لیست سیاه نیستیم و اسم لیست سیاه 
مصطلح شده است که منظور آن همان دولت های غیرهمکار است که ما آن را رفع کردیم و ما در لیست کشورهای دارای 

ریسک بالا هستیم و اینکه در آینده در این زمینه چه خواهد شد باید منتظر ماند و دید.«
کار دنیا را ببین که برعکس است!

اما نکته فکاهی این گزارش آنجاست که شرق از قول فردی که گویا اقتصاد خوانده، نوشته است: »اینکه بعضی از 
دوستان نگران از دست رفتن استقلال کشورند آیا ولو یک بار نسخه زبان اصلی )انگلیسی( همین کنوانسیون پالرمو 

یا کنوانسیون مقابله با تامین مالی تروریسم را مطالعه کرده اند.«!!
در این باره کافی است در فضای مجازی جست وجویی ساده به عمل آوریم تا ببینیم منطق دو طرف در حمایت یا 
مخالفت با این لوایح استعماری چیست؟! منتقدان این لوایح با مصادیق و مستندات به دلایل مخالفت خود پرداخته اند 
اما منش و روش آن سوی ماجرا چه بوده: اتهام زنی به منتقدان و آنها را حامی پولشویی و یا حتی منفعت برنده از 

این فساد اقتصادی عنوان کردند.
کار به جایی رسید که حتی مقام اول دیپلماسی کشور یعنی آقای ظریف در مصاحبه ای به زشت ترین شکل ممکن 
منتقدان این لوایح را متهم کرد. پس از آن در پاسخ به نامه قوه قضائیه که گفته بود سند اظهارات خود را ارائه دهید 
گفت که سندی ندارد. به این عبارت این اقدام از سوی او برای تنگ کردن عرصه بر منتقدان این لوایح صورت گرفته بود. 
اما در مورد ادعای خواندن متن باید گفت که نمونه هایی از میان اصلاح طلبان که متن های برجام یا لوایح چهارقلو 
را نخوانده اند و با این وجود به دفاع از آن پرداختند متاسفانه زیاد است. برای نمونه زیباکلام در هنگام مناظره وقتی 
جبرائیلی از او پرسید آیا متن انگلیسی آن را خوانده؟ او گفت خیر! همچنین اشخاص دیگری از قبیل پزشکیان یا 
فائزه هاشمی یا برخی نمایندگان اصلاح طلب دیگر مجلس دهم بدون خواندن متن به گریبان دریدن برای این لوایح 
پرداختند. خلاصه آنکه این جماعت با این ســابقه به رقیب توصیه می کند که بخواند؛ به قول معروف: »کار دنیا را 

ببین که برعکس است«!
نفع مردم یا هضم ایران در نظم غربی ؟!

روزنامه ایران ارگان دولت روز گذشــته در مطلبی به قلم مهدی پازوکی فعال اصلاح طلب نوشــت : »اگر ما بخواهیم 
با جامعه جهانی روابط تجاری برقرار کنیم ولو اینکه طرف تجاری ما همســایگان وفادارمان باشند، نیاز داریم که مقررات 
بین المللی از جمله FATF را پاس بداریم. در این میان توصیه رؤســای بانک های کشــورهایی مانند روسیه، چین، عراق 
و ترکیه به جمهوری اســلامی ایران هم در همین مســیر اســت. آنها تأکید دارند که اگر ایران این مقررات را نپذیرد و در 
لیست کشورهای همکار با FATF قرار نگیرد امکان تداوم مراودات تجاری ما وجود ندارد. حتی بازرگانان کشوری مانند 
افغانستان که در همسایگی کشور ما قرار دارد اعلام کردند که اگر ایران مقررات مربوط به پولشویی را نپذیرد تنها از طریق 
چمدانی و نقدی قادر به انجام معامله خواهیم بود. آیا در شرایط فعلی می شود به صورت چمدانی پول جابه جا کرد؟ بنابراین 
 برای مبادله تجاری با جهان خارج به خصوص کشورهای منطقه نیاز داریم مقررات بین المللی از جمله FATF را مدنظر 

قرار دهیم. «
چنین ادعایی در حالی مطرح می شود که محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه در جلسه علنی مجلس که مربوط به 
بررسی پیوستن به کنوانسیون CFT بود،به صراحت گفت که نه بنده و نه آقای رئیس جمهور نمی توانیم تضمین دهیم که 

با پیوستن به لایحه حمایت مالی از تروریسم مشکلاتمان حل خواهد شد.
از سوی دیگر ظاهرا توهین به شعور مردم به یک کار ویژه در طیف اصلاح طلب تبدیل شده است. برجامی که آن را 
فتح الفتوح می خواندند و مدعی بودند که به واسطه آن تمامی تحریم های بانکی و مالی یکباره لغو خواهد شد و نه تعلیق! 
و امضای وزیر خارجه آمریکا تضمینش است! و با اطمینان می گفتند که از آمریکا نامه آرامش بخش می گیریم! فرجامش 
تجربه دلار 19 هزار تومانی، کاهش 80 درصدی ارزش پولی ملی و تورم چند صد درصدی کالا شــد. FATF که با هدف 
هوشمندسازی تحریم های ضدایرانی آمریکا و اجرای تحریم های وزارت خزانه داری آمریکا علیه نهادهای علمی و همچنین 

نهادهای نظامی ایران طراحی شده است چه نفعی می تواند برای مردم ایران داشته باشد ؟ 
این در حالی است که ایران از سال 1۳88 تا 1۳95 در لیست سیاه FATF بوده است و از سال 1۳95 از این لیست 
تعلیق شده است. سؤال مهمی که مدعیان »قطع کامل همکاری« باید به آن پاسخ دهند این است که در این 7 سالی که 
ایران در لیست سیاه FATF قرار داشت، همکاری های مالی ایران با کشورهای دیگر کاملًا قطع بود؟ تبادلات وسیع مالی 
 ،FATF ایران با کشــورهای مختلف از جمله روســیه و چین در این دوران، نشان می دهد که وجود ایران در لیست سیاه

منجر به قطع همکاری های مالی و بانکی با کشورهای دیگر نشده است. 
تکرار دروغ بزرگ بورسیه ها علی رغم روشن شدن اصل ماجرا!

روزنامه همشــهری در گزارشــی به اظهارات »سعید حجاریان« در دانشــگاه تربیت مدرس پرداخت و به نقل از وی 
نوشت:»فکر می کنند یکبار در ایران انقلاب فرهنگی شده، در حالی که در دولت معجزه هم انقلاب فرهنگی شد. هم اخراج 

دانشجو و استادان بود و هم ماجرای بورسیه ها پیش آمد«.
ادعای حجاریان درخصوص بورسیه ها در حالی است که دیوان محاسبات کشور در روزهای گذشته حکم نهایی خود را 
درباره پرونده دانشجویان بورسیه  صادر کرد که بر این اساس تخلفی متوجه شورای مرکزی بورس دولت دهم نیست و این 

شورا در حدود وظایف و اختیارات قانونی عمل کرده است.
بر این اساس مسئولین فعلی وزارت علوم موظف هستند اگر بورسیه دانشجویی لغو شده است هزینه های آن را از محل 

تضامین و تعهدات اخذ و مراتب را به دادسرای دیوان محاسبات کشور اعلام کنند.
 تکرار دروغ بزرگ بورســیه ها علی رغم روشــن شدن اصل ماجرا، مصداقی دیگر از توهین مدعیان اصلاحات به شعور 

مردم است. 

بررسی رهنمودهای رهبری برای بودجه 98 در جلسه سران قوا

روحانی: پس از 13آبان صادرات نفت ایران بهتر شده است
رئیس جمهور با بیان اینکه صادرات نفت ما 
طی سال جاری 13 درصد افزایش پیدا کرده 
است، گفت: بعد از 13 آبان صادرات نفت ایران 

بهتر شده است.
حجت الاســلام روحانــی رئیس جمهور پس 
از پایان نشست ســران قوا در تشریح این جلسه، 
گفت: امروز)سه شنبه20 آذر( جلسه  بسیار خوبی با 
حضور رؤسای سه قوه برگزار شد. عمدتاً در خصوص 
مسائل اقتصادی، سیاسی و منطقه ای بررسی هایی 
صورت گرفت. در بخش اقتصاد در هفته های گذشته 
چارچوبی را تنظیم کرده بودیم که به نحوی مسئله 
بودجه ســال 98 را نیز دربر می گرفت. مقام معظم 
رهبری رهنمودی را دارند که بر مبنای این رهنمود 
جدید، امروز جلسه ای داشتیم تا راهکارهای اجرای 

این سیاست بررسی شود.
رئیس جمهور گفت: این هفته جلسات دیگری 
نیز خواهیم داشــت و تا پایان هفته، نکات مد نظر 
مقام معظم رهبری را نهایی خواهیم کرد و ممکن 
است بر مبنای این نظر، اصلاحاتی در بودجه سال 
آینده ایجاد شود؛ لایحه بودجه آماده است و انشاءالله 

هفته آینده تقدیم مجلس خواهد شد.
روحانی افزود: بعد از 1۳ آبان که آمریکایی ها 
بسیار منتظر بودند که شاهد بهم ریختگی در اقتصاد 
کشور باشــند، مردم و فعالان اقتصادی به گونه ای 
عمل کردند که شــرایط به ضرر آمریکا تغییر کرد. 

آمریکایی ها تلاش داشتند تا بعد از 1۳ آبان، تورم، 
مشکلات اقتصادی و مسائل بازار را به شکل دیگری 
ببینند، اما با توجه به عملکرد بانک مرکزی، مسئولان 
اقتصادی و مردم عزیز، برای دنیا و مردم محسوس 
است که آرامش مردم بعد از 1۳ آبان افزایش یافته 
اســت و همه تلاش ها در راستای ادامه این آرامش 
معطوف شده است تا مشکلاتی که بر دوش مردم 
است، کاسته شــود. رئیس جمهور تصریح کرد: از 
صادرکنندگان عزیز تشکر می کنم. روند صادرات در 
8 ماهه امسال پیشرفت خوبی نسبت به سال گذشته 

دارد و بیش از 1۳ درصد صادرات افزایش یافته است. 
با چارچوبی که برای بازگشت ارز صادرات به کشور 
تعیین شده، راه حل مطمئنی برای درآمدهای ارزی 
کشور پیش بینی شده است و انشاءالله این راه مطمئن 

را ادامه می دهیم.
روحانی گفت: شــرایط مناسبی در این زمینه 
وجود دارد، آمریکایی ها تلاش داشتند جلوی صادرات 
نفت را بگیرند اما اعلام می کنم که صادرات نفت به 
کشــور بعد از 1۳ آبان به مراتب بهتر از قبل از 1۳ 
آبان شــده است. گزارش وزارت نفت در این زمینه 

امیدوارکننده بود. مواردی که وزارت نفت خواستار 
ارائه تسهیلات بود، در جمع سران سه قوه مورد توافق 
قرار گرفت. وی با بیان اینکه آمریکایی ها در زمینه 
تحریم نفت ایران، ناموفق بودند، افزود: آمریکایی ها 
در نشست اوپک تلاش کرده اند تولید شرکت های 
عضو اوپک کاهش پیــدا نکند و ثابت بماند، اما با 
تصمیم اعضا، تولید نفت کاهش یافت. آمریکایی ها 
در اجلاس اوپک ناموفق بودند و جمهوری اسلامی 
موفقیت های خوبی به دست آورد و روند فروش نفت 

ما همانند گذشته ادامه خواهد یافت.
رئیس جمهور با اشــاره به بررســی مســائل 
منطقه ای در نشست سران قوا، تأکید کرد: حرکت ها 
به سود مردم منطقه است. شرایط یمن به گونه ای 
است که متجاوزان به یمن امروز احساس می کنند 
راهی به جز صلح با مردم یمن ندارند. ما همواره از 
مذاکرات یمنی- یمنی پشــتیبانی می کردیم و در 
حال حاضر نیز پشــتیبانی می کنیم. روحانی ادامه 
داد: امروز علامت ها برای رســیدن آرامش در یمن 
بیش از گذشته است. در سوریه نیز شرایط به سمت 
صلح و آرامش بیشتر پیش می رود و این به معنای 
موفقیت جمهوری اسلامی در مسائل منطقه ای است.

وی ابــراز امیدواری کرد که شــاهد توفیقات 
بزرگتر مردم در آســتانه چهلمین سالگرد پیروزی 
انقلاب باشیم. تلاش می کنیم روند اشتغال را برای 

سال آینده حفظ کنیم.

مرحله نخست بزرگ ترین آب شیرین کن 
کشور دیروز )سه شنبه( با حضور معاون اول 
رئیس جمهوری، وزیر نیرو و جمعی دیگر از 
مسئولان در غرب بندرعباس به بهره برداری 

رسید. 
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان، 
دیروز اظهار داشت: این طرح با سرمایه گذاری دو هزار 
و 600 میلیارد ریالی بخش خصوصی و با ظرفیت 

20 هزار مترمکعب در شبانه روز اجرا شده است. 
امین قصمی تصریــح کرد: ظرفیت کامل آب 
شیرین کن بندرعباس 100هزار مترمکعب است که 
با بهره برداری از مرحله اول آن 85 هزار نفر از مردم 

بندرعباس از آب آشامیدنی بهره مند می  شوند. 
وی بیان داشــت: در ســایت آب شیرین کن 
بندرعباس، آب شور خلیج فارس نمک زدائی می شود. 
وی اظهار داشت: با تکمیل این پروژه تا پایان 
سال آینده، 40 درصد نیاز آبی شهر بندرعباس )یک 

هزار و150 لیتر بر ثانیه( از طریق آب شیرین کن 
تامین می شــود.  قصمی خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر 17 ســایت آب شیرین کن با سرمایه گذاری 
11هزار میلیارد ریال بخش خصوصی و حجم آب 
تولیدی 62 مترمکعب در شبانه روز در هرمزگان اجرا 

شده که در کشور بی نظیر است. 
طرح تامین آب آشامیدنی بندرعباس به 

بهره برداری رسید
همچنین طرح تامین آب آشامیدنی بندرعباس 
از سدهای شمیل و نیان با حضور رضا اردکانیان وزیر 

نیرو به بهره برداری رسید. 
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان در 
حاشیه بهره برداری از این طرح گفت: طرح تامین 
آب آشامیدنی بندرعباس 700 لیتر بر ثانیه ظرفیت 
دارد که با 250 میلیارد ریال هزینه در مدت هفت ماه 
اجرا شده است.هوشنگ ملایی افزود: برای اجرای این 
طرح آبرسانی، 1۳ حلقه چاه عمیق به متراژ یکهزار 

و 700 متر حفر و لوله گذاری و پمپاژ شده است.
وی بیان داشت: طرح یاد شده با هدف تامین آب 
مورد نیاز شهر بندرعباس و همچنین صنایع غرب 

بندرعباس و بندر خمیر اجرا شده است.
این مسئول یاد آورشد: با توجه به وضعیت بارش 
در ســال آبی)97-96( و کاهش شدید منابع آبی 
سطحی در شرق هرمزگان، اجرای طرح های تامین 
و انتقال آب باعث شد در هشت ماه نخست امسال 
بندرعباس و بندرخمیر با مشکل کمبود و یا قطعی 

آب شرب مواجه نشوند.
نیروگاه گازی هرمز وارد مدار تولید شد

نیــروگاه 160 مگاواتی هرمز یکــی دیگر از 
طرحهایی بود که دیروز )سه شنبه( با حضور معاون 
اول رئیس جمهوری در منطقه ویژه صنایع معدنی 

فلزی خلیج فارس به بهره برداری رسید. 
مجــری طرح هــای خصوصی شــرکت مادر 
تخصصی برق حرارتی، گفت: این نیروگاه در مدت 

دو سال توسط مجموعه  ای از سرمایه گذاران بخش 
خصوصی و با نظارت ناظران خارجی ساخته شده 
است. مهدی خبازپیشــه، افزود: با توجه به اجرای 
طرح های توسعه این نیروگاه می  توان ظرفیت آن را 
به 480 مــگاوات افزایش دهد. وی ادامه داد: برای 
احداث نیروگاه گازی هرمز ۳5 تا 40 میلیون یورو 
هزینه شده، بخش خصوصی در نظر دارد با کمک 

شرکت مبنا برنامه های توسعه ای آن را اجرا کند. 
خبازپیشه یاد آور شد: نیروگاه گازی هرمز برق 
مورد نیاز منطقه ویژه معدنی فلزی خلیج فارس را 
تامین می کند و این منطقه می تواند برق مازاد خود 
را در زمان نیاز وارد شبکه سراسری کرده و همچنین 
از شبکه سراسری برق تامین کند. جهانگیری در سفر 
به استان هرمزگان یک هزار و 200 طرح  اشتغالزایی 
شهری و روستایی کشوررا به طور همزمان افتتاح 
کرد. افتتاح این طرحها، در شهرستان حاجی آباد در 

استان هرمزگان انجام شد.

دادســتان تهــران گفــت: در یکی از 
پرونده های پتروشیمی که رسیدگی به آن پنج 
سال طول کشید و اخیرا با صدور کیفرخواست 
به دادگاه ارسال شده است، 15 نفر متهم تحت 
تعقیب قرار گرفته و میزان رد مال آنکه ناشی 
از عدم تحویل ارزهــای صادراتی به مراجع 
ذی صلاح است، بالغ بر سه میلیارد یورو است.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دادسرای عمومی 
و انقلاب تهران، عباس جعفری خرم آبادی در نشست 
شورای معاونان دادســتانی تهران و دادستان های 
شهرســتان های تابعه، در مورد اقدامات دادسرای 
تهران در رسیدگی به پرونده های مفاسد اقتصادی 
و متهمان ارزی گفت: سرپرســت دادسرای پولی 
- بانکــی و قضات شــعب ویژه، همکاری بســیار 
خوبی در رسیدگی به پرونده های ارزی و مبارزه با 
متهمان مفاسد اقتصادی داشته اند که در این رابطه 
رئیس بانک مرکزی در جلسه اخیر ستاد هماهنگی 
مبارزه با مفاســد اقتصادی از اقدامات دادســرای 

تهران تشکر کرد. 
صدور 50 فقره کیفرخواست 

در پرونده های ارزی
جعفری دولت آبادی با بیان اینکه در پرونده های 
ارزی پنجاه فقره کیفرخواســت صادر شده است، 

نتیجه گیری کرد که اقدامات قضات دادسرا می تواند 
در بهبود امور موثر باشد.

وی با تاکید بر این کــه باید موضوع مبارزه با 
متهمان ارزی در سایر استان ها نیز مورد توجه قرار 
گیرد، با اشاره به تجربه موفق دادستانی با همکاری 
بانک مرکزی در مبارزه با دلالان ارز اظهار داشــت: 
مشکلات ارزی ریشه های اقتصادی، سیاسی، روانی 
و بعضا خارجی دارد و کنترل بیشتر دولت و همکاری 
دستگاه قضایی موجب خواهد شد که دلال ها نتوانند 

کاری از پیش ببرند.
احضار 1700 نفر 

در رابطه با پرونده های اقتصادی
دادســتان تهران با  اشــاره به تبلیغات منفی 
رســانه  ای در رابطه با پرونده های کلان اقتصادی 
و ادعای این که به پرونده دانه درشــت ها رسیدگی 
نشده اســت، گفت: از 19 تیرماه تا کنون اقدامات 
گســترده ای در شــعب ویژه انجام شده است، در 
این مدت 1700 نفر احضار شــده، برای 426 نفر 
قرار بازداشــت صادر شده که در حال حاضر 1۳۳ 
متهم در بازداشت به سر می برند، 540 نفر ممنوع 
الخروج و 1۳6 نفر ممنوع المعامله شده و هم چنین 
7۳ فقره کیفرخواست در پرونده های  اقتصادی صادر 
شده است و به موجب این کیفرخواست ها برای 200 

نفر از متهمان شعب ویژه تقاضای مجازات شده اند.
اجرای حکم 48 محکوم ارزی

جعفری دولت آبادی با اشاره به ساختار جدیدی 
که در مبارزه با فســاد شکل گرفته است ادامه داد: 
قوه قضائیه نشان داده است که به رغم کمبودها و 
مشکلات، اقدامات بزرگ قابل انجام است و اگر این 
شیوه ادامه یابد و تمام استان های کشور با آن درگیر 
شوند، اعتماد مردم به دستگاه قضایی بیش از گذشته 
افزایش می یابد. وی افزود: ظرف این چندماه، حکم 
دو مفســد اقتصادی اجرا شده و حکم یک محکوم 
دیگر در دیوانعالی کشور تایید شده است. هم چنین 
احکام 48 نفر از محکومان ارزی اجرا شده و متهمان 
در زندان تحمل حبس می کنند.دادســتان تهران 
درباره آخرین وضعیت پرونده خودروهای وارداتی، 
گفت: این پرونده به نتایج مطلوبی رســیده است و 

تاکنون ۳1 متهم بازداشت شده اند.
صدور کیفرخواست در پرونده پتروشیمی

جعفری دولت آبادی اظهارداشت: در پرونده های 
پتروشیمی، سکه و پرونده های ارزی نتایج مناسبی 
حاصل شده است. در یکی از پرونده های پتروشیمی 
که رســیدگی به آن پنج سال طول کشید و اخیرا 
با صدور کیفرخواست به دادگاه ارسال شده است، 
15 نفر متهم تحت تعقیب قرار گرفته و میزان رد 

مال آنکه ناشی از عدم تحویل ارزهای صادراتی به 
مراجع ذی صلاح است، بالغ بر سه میلیارد یورو است.

لزوم مبارزه قاطع با سارقین و اشرار
وی، ســرقت مقرون به آزار را یکی از جرایمی 
دانست که مردم از آن رنج می برند و از سرپرستان 
دادسراها و دادستان های شهرستان های استان تهران 
خواست که بر بحث مبارزه با سرقت متمرکز شوند.

دادستان تهران افزایش آمار جرایمی همچون 
سرقت های خرد را ناشی از برخی مشکلات اقتصادی 
و اجتماعی دانست و تاکید کرد که نباید سارقانی 
که با چاقو، اسلحه، اسید پاشی و سلاح سرد سرقت 

می کنند آزاد شوند.
جعفری دولت آبادی با تاکید بر ضرورت جدی 
بودن سرپرستان دادسراها و دادستان ها در مبارزه با 
سرقت، افزود: باید با سرقت های خشن و شرارت هایی 

که باعث ناامنی می شود، با قاطعیت برخورد شود.
وی با قدردانی از اقدام اخیر دادســتان ورامین 
در رابطه با دستگیری افرادی که در این شهر ایجاد 
ناامنی کرده بودند، بر برخورد قاطع با انواع شرارت ها 
تاکید کرد و گفت: در آبان ماه سال جاری در محضر 
مقام معظم رهبری جلسه ای پیرامون آسیب های 
اجتماعی برگزار شد و ایشان از مسئولان خواستند 

در این رابطه اقدامات فوق العاده انجام دهند.

با حضور معاون اول رئیس جمهوری

بزرگ ترین آب شیرین كن به بهره برداری رسید

دادستان تهران خبر داد

صدور كیفرخواست در یک پرونده پتروشیمی به ارزش 3 میلیارد یورو پس از 5 سال رسیدگی

محسن کوهکن معتقد است که ادبیات 
روحانی در شان یک رئیس جمهور نیست 
تا به خاطر  از رئیس جمهور خواســته  و 
بیان سخنی خلاف واقع عذرخواهی کند؛ 
همچنین احمد ســالک می گوید عنوان 
کردن »لیست سیاه« برای ترساندن مردم، 
شیوه ای اســت که در برجام نیز استفاده 

می شد.
محسن کوهکن در گفت وگو با خبرگزاری 
مهر در واکنش به اظهــارات رئیس جمهور در 
نشست با مدیران وزارت راه و شهرسازی مبنی 
بر اینکه منتقــدان برجام و FATF باید هزینه 
نظرات و شــعارهای خود را بــه مردم بگویند، 
اظهار داشــت: اگر قرار است هزینه مخالفت با 
موارد مذکور پرداخت شــود، آیا کسانی هم که 
طبق قانون اساســی مســئولیت اداری و مالی 
کشور را بر عهده دارند حاضر هستند خسارت های 
عهدشکنی آمریکا و اجرا نشدن برجام را پرداخت 
کنند؟ روحانی باید در دور دوم ریاست جمهوری 
خود دقت بیشتری کند و به نوعی سخن بگوید 

که هزینه های اداره کشور را بالا نبرد.
کوهکن با تأکید بر اینکه در تراز رئیس جمهور 
نیست که با این ادبیات سخن بگوید، تصریح کرد: 

برخلاف ادعای رئیس جمهور هیچ یک از نمایندگان 
و منتقدان نگفته اند که اگر FATF را امضا کنید، 
اسلام به خطر می افتد و تمام کسانی که با این 
 مسئله مخالف بودند، اظهارات کارشناسانه مطرح

کردند.
وی بیان کرد: آقای رئیس جمهور باید در این 
شــرایط اقتصادی به این مسئله واقف باشد که 
بخش عمده شرایط فعلی کشور، حاصل مدیریت 
وی و دولت اوســت و باید پاسخگو باشد چراکه 
آقای روحانی در زمان انتخابات همه مشکلات 
اقتصادی را متوجه دولت وقت می دانست و عوامل 
بیرونی را دخیل نمی کرد و باید در شرایط فعلی 

هم این باور را داشته باشد.
نماینــده مردم لنجان در مجلس شــورای 
اسلامی تأکید کرد: به جای چنین اظهاراتی، بهتر 
اســت رئیس جمهور پاسخ دهد که آیا دولت در 
ابتدای امسال از حجم نقدینگی و میزان ذخایر 
ارزی اطلاع داشــت یا خیر؟ رئیس جمهور بهتر 
است به یاد آورد که کمیسیون اقتصادی مجلس 
بــه دولت اعلام کرد که ارز 4200 تومانی مورد 
نظر معاون اول رئیس جمهور، ایجاد رانت می کند 

و نتیجه نمی دهد اما به آن توجهی نشد.
کوهکن با تأکید بر اینکه رئیس جمهور به 

جای فرافکنی بهتر اســت به این سؤالات پاسخ 
دهد، خاطرنشان کرد: بنده به عنوان کسی که به 
FATF رأی نداده ام، هرگز نگاه سیاسی و جناحی 
به این موضوع نداشتم و به عنوان یک حقوقدان 
صرفاً به این مسئله توجه کردم که پیوستن به 
FATF چه منافعی برای ما دارد و چه تعهداتی 

را برای کشور ایجاد می کند؟
عضو فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس 
با اشاره به اظهارات مخالفان برجام مبنی بر اینکه 
طرف های مذاکره بد عهد هستند و به تعهداتشان 
عمل نمی کنند، گفت: در آن زمان هم هجمه های 
زیادی با مخالفان برجام شــد اما پس از خروج 
آمریکا از برجام حتی یک عذرخواهی کوچک هم 
از مخالفان برجام نشد با آنکه پیش بینی درستی 
کرده بودند و الان هم با همان شــیوه منتقدان 

FATF به باد انتقاد گرفته می شوند.
تکرار پروژه ترساندن مردم 

این بار با »لیست سیاه«
حجت الاســلام احمد سالک نیز با انتقاد از 
اظهارات رئیس جمهور در نشست مدیران ارشد 
وزارت راه و شهرسازی و توهین وی به منتقدان 
FATF وCFT گفت: آقای روحانی معتقد است 
فقط وی فهم درســتی از اسلام دارد. او تا امروز 

بیش از 50 مورد به منتقدان توهین کرده است 
که نشان دهنده عدم سعه صدر و تحمل وی در 

قبال منتقدان است.
نمایندگان ولایی  نائب رئیس  فراکســیون 
مجلس نســبت دادن مشــکلات اقتصادی به 
مخالفان برجام و FATF را فرار به جلوی دولت 
تدبیر خواند و گفت: دولت پاسخی به انتقادات 
مردم در قبال عملکرد اقتصادی خود ندارد، به 
همین دلیل به دنبال اتهام افکنی علیه منتقدان 
است و مثل رویه گذشته قصد دارد همه مشکلات 

را به گردن مخالفان بیندازد.
سالک ادامه داد: آقای روحانی به مردم قول 
داده بود با تصویب برجام تحریم ها برداشته شود 
اما تحریم ها تشــدید شد و دولت تلاش دارد تا 

شکست در برجام را این گونه جبران کند.
عضو کمیســیون فرهنگــی مجلس اظهار 
داشت: دولت به دنبال تصویب لوایح استعماری 
اســت و مدام ملت را می ترســاند که اگر این 
لوایح تصویب نشود ایران در لیست سیاه آمریکا 
قرار می گیــرد. در زمان برجام نیز مرتب مردم 
را می ترســاندند که در صــورت عدم تصویب 
برجام، حتی آب و هوای مردم نیز دچار مشکل 

خواهد شد.

نمایندگان مجلس:

هیچ منتقدی نگفته با امضای FATF اسلام از دست می رود
روحانی عذرخواهی كند

وزیر خارجه آلمان که این روزها از آن 
به عنوان یکــی از مدعیان حفظ برجام در 
رسانه ها یاد می شود، وقیحانه خواستار اعمال 

فشار بر ایران شد. 
هایکو ماس وزیر امور خارجه آلمان در آستانه 
نشست وزیران امور خارجه کشورهای اروپایی در 
بروکســل با تکرار ادعاهای بی اساس غرب علیه 
فعالیت های صلح آمیز هسته ای کشورمان گفت: »ما 
نمی خواهیم که ایران بار دیگر به غنی سازی اورانیوم 
برای اهداف نظامی بازگردد. ما گمان می کنیم که 
غنی سازی تنها بر اساس برجام می تواند انجام شود 

و فقط آن قابل پذیرش است.«
وی که مهرماه گذشته در نیویورک گفته بود 
»فشــارحداکثری آمریکا بر ایران به تنهایی موثر 
نبوده و خطــر بالاگرفتن تنش های منطقه ای را 
به همــراه دارد«، این بار در اظهاراتی متناقض و 

وقیحانه گفــت: »ما برجام را که برای امنیت مان 
مهم است تا زمانی حفظ می کنیم که ایران بدون 
کوچکترین تخطی بر آن پایبند بماند. لازم است 
که اتحادیه اروپا در باره اقدامات ایران در سوریه و 
منطقه، برنامه موشکی این کشور یا مسائل مربوط 
به حقوق بشــر در زمان مناسب و حتی با اعمال 

فشار بر ایران تاثیرگذار باشد.«
از ســوی دیگر فدریکا موگرینی مســئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا نیز شامگاه دوشنبه 
مدعی شد که مسئول حمایت اروپا از تداوم برجام، 
باعث نمی شــود از دیگر مســائل مرتبط با ایران 

چشم پوشی کنند. 
وی با بیان اینکه اروپا می تواند از طریق اجرای 
کامل برجام، باب مذاکرات در دیگر موضوعات با 
ایران را بگشاید، گفت: »موضوعاتی که نگرانی های 
جدی برای ما دارند، از جمله موشک های بالستیک، 

ســوریه و دیگر موضوعات که هم اکنون در حال 
مذاکره درباره آنها با ایران هستیم«.

گفتنی اســت اگرچه اروپایي ها مدعی حفظ 
برجام هستند اما در عین حال همیشه بر اعمال 
فشار بر رفتارهاي - به ادعاي آنها - بي ثبات کننده 
منطقه اي ایران و برنامه موشــک هاي بالستیک 
آن چراغ ســبز نشــان داده اند و این یعني همان 
سیاســت یک بام و دو هواي اروپایي ها در قبال 

ایران و برجام است.
از ایــن رو نگاهی به رونــد اقدامات اروپا در 
رابطــه با تضمین  منافع اقتصــادی ایران پس از 
خروج آمریکا از برجام به خوبی نشان می دهد که 
طرف اروپایی در پی وقت کشی با هدف خرید زمان 

برای آمریکاست.
 در این میان حربه اصلي و البته تکراري آمریکا 
و متحدان اروپایي آن، مضاعف سازي و چند وجهي 

کردن فشارها علیه ایران است تا به زعم آنها، تهران 
از مواضع خود عقب نشیني نماید و مطالبات مدنظر 

غرب را بپذیرد.
متاســفانه دستگاه دیپلماسی کشورمان هم 
همچنان رویکرد انفعالی و خسارت آفرین »اجرای 
یکطرفه برجام به هــر قیمت« را دنبال می کند! 
علیرغم رویکرد ضدایرانی اروپا و همصدایی آشکار 
طرف اروپایی با آمریکا، مقامات ارشد دولت اعلام 
کرده اند که »اروپا پشــت ماست«! و »اطلاعات 
مثبتی از طــرف اروپایی دریافــت کرده ایم«! و 
»طرف اروپایی برای جبران خروج آمریکا در حال 

برنامه ریزی است«!
این رویکرد خسارت بار موجب شده است تا 
اروپا به جای عذرخواهی درباره عدم پایبندی به 
تعهدات خود در برجام، فرار به جلو و طلبکاری را 

در مواجهه با ایران انتخاب کند.

دستگاه دیپلماسی ما چه می کند؟!
پاسخ قاطع چین به کانادا

با بازداشت دیپلمات سابق این کشور

وزیر خارجه آلمان خواستار اعمال فشار بر ایران شد

به دنبال دســتگیری مدیر ارشد مالی شرکت هواوی چین در کانادا، 
 دیروز سه شنبه اعلام شد که پکن یک دیپلمات سابق کانادا را بازداشت

 کرده است.
به گزارش ایرنا، روزنامه مورنینگ پست گزارش کرد »مایکل کاوریگ« کانادایی، 
دیپلمات سابق این کشور برای یک گروه بین المللی در چین فعالیت می کرده است.

روزنامه مورنینگ پست به نقل از برخی از منابع مطلع و مرتبط با این فرد آورده 
است که او برای گروه بین المللی بحران کار می کرده و بازداشت شده است و تلاش 

برای آزادی وی در امنیت کامل آغاز شده است.
هنوز هیچ ارتباطی بین دستگیری مدیر هواوی در کانادا با این دیپلمات سابق 
کانادایی در چین مشخص نشده است اما این اتفاق درست چند روز پس از بازداشت 

»سابرینا منگ وانگژو« در ونکوور می افتد که کماکان تحت محاکمه است.
»مایــکل گاوریــک« بــر اســاس گــزارش موجود مشــاور ارشــد بخش 
 آســیای شــمال شــرقی گروه بین المللی بحران بــوده که در چین دســتگیر 

شده است.
این گروه از اینکه وی در کجا نگهداری می شود ابراز بی اطلاعی کرده  اما اعلام 
کرده است که برای یافتن وی و دستیابی به اطلاعات بیشتر از هیچ تلاشی فروگذار 

نخواهد کرد.
وزارت امور خارجه چین همچنین هفته گذشته سفیر کانادا در این کشور را در 
اعتراض به بازداشت یکی از مدیران ارشد شرکت هواوی احضار کرد، چین همچنین 

با صدور بیانیه ای بر آزادی وی تأکید کرد.
گفتنی است چندین ماه از دستگیری اسدالله اسدی دیپلمات ایرانی در آلمان 
و بازجویی از وی و همچنین اخراج دیپلمات های ایرانی از هلند دستگاه سیاست 
خارجی کشور به این بازداشت ها نه تنها واکنشی نشان نداده بلکه سیاست انفعال و 

سکوت را در پیش گرفته است.
برخورد چین با دیپلمات سابق کانادایی هشداری به این کشور محسوب می شود 
تا نحوه برخورد با شهروندان چینی را بداند و دست به هر اقدامی نزند چرا که هر 
عملی عکس العملی را در پی خواهد داشت، متاسفانه وزارت خارجه کشورمان این 
اصل مهم و طبیعی را در عرصه بین المللی رعایت نکرده و این باعث سوءاستفاده 

برخی کشورها شده است.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: تشکیل هیئت نظارت، 
خلاف قانون اساسی نیست چرا که یک نفر به تنهایی نمی تواند به 
جزئیات تمام امور مملکت نظارت داشته باشد بنابراین به هیچ وجه 
تشکیل چنین هیئتی منافاتی با قانون اساسی ندارد و دخالت در 

امور قوای سه گانه نیست.
آیت الله محســن مجتهد شبستری در گفت وگو با مهر درباره فلسفه و 
چرایی تشکیل هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام اظهار 
داشت: فلسفه تشکیل هیئت نظارت این است که با وجود آنکه مقام معظم 
رهبری بر عملکرد هر سه قوه، اشراف دارند به دلیل تراکم کار نمی توانند به 
همه جزئیات نظارت کافی داشته باشند، بنابراین برای تکمیل این اشراف 
و نظارت، اختیاراتی را به مجمع تشخیص مصلحت واگذار و مقرر کردند، 
اعضای مجمع تشــخیص مصلحت نظام مسئولیت نظارت بر عملکرد سه 
قوه و امور جاری کشور را بر عهده داشته باشند و به رهبری گزارش دهند.

وی گفت: با توجه به حجم کار زیاد و اینکه از عُمر تشکیل هیئت نظارت 
زمان زیادی نمی گذرد، روند کار مقداری کُند پیش می رود و امیدواریم که 
هیئت نظارت بتواند وقت بیشتری برای این امر بگذارد و جلسات بیشتری 
تشکیل دهد تا بتوانند عملکرد قوای سه گانه و تمام اموری را که مربوط 
به نظارت رهبری است، بررسی و نتیجه را به مقام معظم رهبری تقدیم و 
در رسانه ها اعلام کنند تا مردم هم مطلع شوند که نظارتی در این زمینه 

انجام می شود.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام خاطرنشان کرد: با توجه به حجم 
بالای کار و اینکه زمان زیادی از تشــکیل هیئت نظارت نگذشته، به نظر 
می رسد که پیشرفت چشمگیری در این زمینه حاصل نشده است. امیدوارم با 
شفای آیت الله هاشمی شاهرودی و حضور او به عنوان رئیس مجمع تشخیص 
مصلحت نظام و رئیس هیئت عالی نظارت بتوانند با سرعت بیشتر نظارت ها 

را عملی کنند و به ثمر برسانند.
آیت الله مجتهد شبستری در پاسخ به این سؤال که برخی معتقد هستند 
»عملکرد هیئت نظارت بدعت در روند قانون گذاری است« نظر جنابعالی 
چیســت؟ بیان داشــت: خیر به هیچ وجه بدعت نیست. قانون اساسی به 
مقام معظم رهبری اختیار داده که رهبر انقلاب بر عملکرد سه قوه نظارت 
داشته باشند، از این رو رهبر انقلاب باید بر این امور نظارت داشته باشند. 
پس تشکیل هیئت نظارت برای رسیدگی به این امور، خلاف قانون اساسی 
نیست چرا که یک نفر به تنهایی نمی تواند به جزئیات تمام امور مملکت 
نظارت داشته باشد بنابراین به هیچ وجه تشکیل چنین هیئتی منافاتی با 

قانون اساسی ندارد و دخالت در امور قوای سه گانه نیست.
وی ابراز داشت دولت، قوه قضائیه و مجلس نسبت به مسائل اقتصادی 
وارد شدند و کم و بیش کارهایی انجام داده اند. به عنوان مثال ورود اخیر دولت 
در مسئله پایین آوردن ارز نسبتاً قابل تقدیر است. امیدواریم نوسانات بازار از 
بین برود و ثباتی حاکم شود و نگرانی های تولید کنندگان و سایر اقشار از 
بین برود. همچنین ورود قوه قضائیه به مسئله محتکران و مفسدان مطلوب 
و پسندیده است. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: متاسفانه هم 
اکنون بعضی از مراکز تولیدی خوابیده و برخی نیمه فعال است؛ حقوق پرسنل 
و کارگران بعضی از کارخانه ها و موسسات در ماه های اخیر با تعویق مواجه 
شده است. آیت الله مجتهد شبستری تصریح کرد: همان طور که مقام معظم 
رهبری فرمودند: آنچه که می تواند مشکلات مملکت را حل و رفع کند، نگاه 
به فعالیت های داخل کشور و احیاء فرهنگ و روحیه »ما می توانیم« است.

وی خاطرنشان کرد: برخی با افکار غرب گرایی که دارند، تصور می کنند 
مذاکره و برقراری رابطه با آمریکا، تمام مشکلات اقتصادی و سیاسی را حل 
خواهد کرد اما این تصوری غلط است. رهبر انقلاب فرمودند اگر ما یک قدم 
جلو برویم، آنها برای سلطه جویی و تسلط بر منابع طبیعی ایران، ده ها قدم 
جلوتر خواهند آمد. به هرحال این اتفاق باعث شد که قضایا برای همه مردم 
و مسئولان روشن شود. از این رو نه تنها تحریم ها مانع پیشرفت نشد بلکه 
منجر به اعتماد به نفس و شکوفا شدن استعدادها و پیشرفت های چشم گیر 
در صنایع دفاعی، علمی و فناوری و سایر حوزه ها شد و به فضل الهی اگر 
مسئولان محترم اهتمام و دلسوزی بیشتر داشته باشند و ملت غیور ایران 
همکاری و فعالیت بیشتری به خرج دهند، مشکلات موجود اقتصادی مرتفع 

یا کاهش پیدا می کند.

آیت الله مجتهد شبستری:
تشکیل هیئت عالی نظارت مجمع 

دخالت در امور قوای سه گانه نیست

 اســتاندار خوزستان گفت: ســومین حقوق معوق کارگران شرکت 
نیشکر هفت تپه پرداخت شد. 

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان ، غلامرضا شــریعتی، درخصوص حل 
مشــکلات شرکت نیشکر هفت تپه و پرداخت حقوق معوقه کارگران این شرکت 
گفت: دیروز )سه شنبه ( یک ماه دیگر از حقوق معوق کارگران نیشکر هفت تپه 

به آنها پرداخت شد.
وی بیان کرد: کارگران نیشــکر هفت تپه چهار ماه حقوق معوق داشتند که 
پیش از این دو ماه حقوق به آنها پرداخت شــده بود و دیروز نیز حقوق ســوم به 

حساب کارگران واریز  شد.
شریعتی اظهار داشت: در حال حاضر کارگران نیشکر هفت تپه یک حقوق معوق 

دیگر دارند که طبق روال این حقوق نیز به آنها پرداخت خواهد شد.
استاندار خوزستان  درخصوص اورهال کارخانه افزود: مراحل اورهال کارخانه 
رو به اتمام اســت و پس از خشــک شدن اراضی تحت کشت نیز برداشت نیشکر 

آغاز خواهد شد.

سومین حقوق معوق کارگران نیشکر هفت تپه 
پرداخت شد


